
 

 

 

Zápis č.14  z jednání představenstva BD ze dne 1. 9. 2014 

 

 

      Přítomni:    ing. Brožová, Mgr. Konášová, pí. Králová, ing. Šulc 

      Omluveni:  pí. Bejčková 

       

             

1. Kontrola úkolů z minulé schůze představenstva: 

                       

      1.1    Všechny úkoly byly splněny 

  

  

2. Představenstvo projednalo: 

 

2.1 Nadále probíhá kontrola garážových stání. Některé nedostatky již byly odstraněny. 

 

2.2 Předseda představenstva ing. Šulc odpověděl mailem exekutorce Mgr. Sobíškové 

na žádost o součinnost ve věci exekučního řízení proti pí. Brčákové. Pí. Brčáková 

nebyla členkou našeho BD a pro dluhy na nájemném byla exekučně vystěhována.   

 

2.3 Vzhledem k nutné úpravě terénu u panelového domu podal ing. Šulc oficiální 

žádost na správní odbor nemovitostí panu Boublíkovi k místnímu šetření.  

  

2.4 Ing. Šulc navštívil stavební úřad ve věci změny užívání stavby z nebytového 

prostoru na bytový a nadále se touto záležitostí zabývá.  

 

2.5 Ing. Šulc s Ing. Brožovou vyřídili v ČSOB udělení nových podpisových vzorů pro 

pí. Bejčkovou a pí. Královou. 

 

 

3. Úkoly: 

 

         Žádné úkoly nebyly stanoveny. 

 

 

 

 

 

Zapsala:  Králová Hana dne 1. 9. 2014 


